
 

 

 

 

 

 

 

 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/17-01/14 

URBROJ: 2182/10-01-17-2 

Knin, 21. prosinca 2017. godine  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je održana 21. prosinca 2017. godine (četvrtak), s početkom u 15.30 sati u 

Gradskoj vijećnici u Kninu. 

 Sjednicu je otvorila i istom predsjedavala Vedrana Požar, predsjednica Gradskog vijeća 

(dalje u tekstu: predsjednica).  

 

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su na sjednici nazočni sljedeći vijećnici: 

 

1. Mirko Antunović 

2. Josip Bebek 

3. Marjan Blažević 

4. Marija Ćurić 

5. Veselin Đujić 

6. Nikolina Grizelj 

7. Davor Ilić 

8. Marina Krvavica 

9. Robert Marić 

10. Dragan Miličević 

11. Goran Mrnjavac 

12. Vedrana Požar 

13. Marko Sinobad 

14. Marko Šešo 

15. Marinko Tokmakčija 

16. Marko Vujasinović. 

 

 

Na sjednici nisu bili nazočni vijećnica Maja Deronja i Nenad Tisaj te je predsjednica 

utvrdila da je na sjednici od ukupno 18 nazočno 16 vijećnika i da Vijeće ima kvorum za 

pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

 

Utvrđivanje dnevnog reda 

 

Predsjednica je predloženi dnevni red dala na glasovanje i konstatirala da je jednoglasno 

usvojen sljedeći: 

 

D N E V N I      R E D 

 

 

1. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o gradskim porezima Grada Knina  

(Izvjestiteljica: pročelnica Danijela Merša) 

2. Vijećnička pitanja 
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Točka 1. 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o gradskim porezima Grada Knina 

 

Pročelnica Danijela Merša je rekla da je u kolovozu 2017. godine na 2. sjednici Gradskog 

vijeća donesena Odluka o gradskim porezima Grada Knina te da je u listopadu 2017. godine 

donesen Zakon o izmjenama Zakona o lokalnim porezima te je pojasnila odredbe koje obvezuju 

jedinice lokalne samouprave. 

Predsjednica je konstatirala da Odbor za Statut, Poslovnik i propise i Odbor za financije i 

proračun nisu imali primjedbi na prijedlog te je otvorila raspravu. 

Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakčija je rekao da se zbog kratkog roka dostavljenih 

materijala i održavanja sjednice vijećnici nisu mogli kvalitetno upoznati s prijedlogom te da će 

zbog toga vijećnici Kluba HDZ-a biti suzdržani prilikom glasovanja.  

Pročelnica Danijela Merša je dodatno pojasnila da se predložena izmjena odnosi samo 

usklađenje postojeće Odluke o gradskim porezima Grada Knina sa navedenim Zakonom nakon 

čega je potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakčija rekao da će vijećnici Kluba HDZ-a podržati 

prijedlog nakon čega je predsjednica prijedlog dala na glasovanje.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o izmjenama Odluke o gradskim porezima Grada Knina 

usvojena jednoglasno i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 2. 

Vijećnička pitanja 

 

 Vijećnik Josip Bebek je ukazao na nedostatke izvedenih radova na stadionu u Golubiću te 

sugerirao gradonačelniku da se spriječi korištenje istoga kako ne bi došlo do ozljede djece te da 

se kod eventualnih budućih projekata nadzire izvođenje radova.   
 

Gradonačelnik je rekao da je trava za navedeni stadion donirana još za vrijeme prethodne vlasti 

te da je siguran da je namjera bila dobra ali da je potez bio populistički i da nije dobro planiran, 

a  da su rezultat svega toga loše izvedeni radovi, nedovoljno funkcionalno igralište i financijski 

gubitak Grada u iznosu od oko 250.000 kuna. Dodao je da će Grad najvjerojatnije morati 

potrošiti još dodatnih 250.000 kuna kako bi se uklonila postojeća i postavila nova umjetna 

trava te je pozvao pročelnika nadležnog upravnog odjela da da stručno pojašnjenje. 
 

Službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika Ivica Brčina je rekao da je odluka o 

uređenju sportskog igrališta u naselju Golubiću donesena u travnju ili svibnju ove godine, iako 

projekt nije predviđen u Programu gradnje za 2017. godinu,  jer su tadašnji čelnici grada s 

donatorom dogovorili donaciju trave za uređenje igrališta, ali da se pokazalo da donirana trava 

nije bila zadovoljavajuće kvalitete. Dalje je rekao da je Grad bio svjestan svih nedostataka ali 

da nije mogao odustati od ugovora i projekta te je dodao da je izvođač radova pokušao riješiti 

nastali problem i s oštećenom travom izvesti radove najbolje što je mogao.  Na kraju je iskazao 

nadu da će se ukazati prilika za nabavku nove trave kojom bi se zamijenila postojeća.  
 

Vijećnik Josip Bebek je rekao da ne želi komentirati je li se radilo o populizmu i dodao je da 

smatra da se radilo s dobrom namjerom te je još jednom zamolio gradonačelnika da obavijesti 

javnost da se ne koristi stadion u Golubiću.  
 

Gradonačelnik je rekao da će se postaviti obavijest tj. preporuka da se ne koristi navedeni 

stadion te da ukoliko netko bude koristio isti da to čini na vlastitu odgovornost i da u tom 

slučaju Grad Knin neće snositi nikakvu odgovornost. Na kraju je rekao da stanovnicima u 

navedenom naselju želi poboljšati kvalitetu života i kroz sportske aktivnosti i da vjeruje da će 

se ukazati mogućnost da se postojeća loša trava zamjeni s novom. 

 

 Vijećnica Marija Ćurić je pitala zašto zapisnici sa zadnjih sjednica Vijeća nisu objavljeni na 

službenoj stranici Grada Knina. 
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 Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakčija je budući da vijećnici uz poziv i materijale za ovu 

sjednicu nisu dobili zapisnik sa 4. sjednice Vijeća pitao hoće li u istome biti navedeno da je na 

početku sjednice iskazano poštovanje prema svim žrtvama rata na prostoru širem od Knina i 

širem od RH. Dodao je da niti jedan medij nije izvijestio o minuti šutnje. U nastavku se obratio 

gradonačelniku rekavši mu da bude oprezan s tvrdnjom da neće biti populista dok se bavi 

politikom  te da će ga ubuduće, u slučaju eventualnih populističkih poteza podsjetiti na 

izrečenu tvrdnju.  
 

Pročelnica Sanja Lozančić je rekla da se zapisnici redovito objavljuju na službenoj stranici 

Grada Knina i da će se to i ubuduće činiti, ali da je zbog dužeg bolovanja službenice ona 

obavljala i njene poslove te da je zbog povećanog obima posla došlo do propusta objave jednog 

ili dva zapisnika koji će se u najkraćem roku objaviti te se ispričala zbog propusta. Dalje je 

pojasnila odredbu članka 92. Poslovnika Gradskog vijeća kojom je propisano sazivanje 

sjednica Gradskog vijeća. Također je pojasnila da zapisnik s prethodne sjednice Vijeća 

vijećnici nisu dobili uz poziv i materijale za 5. sjednicu zbog kratkog vremena između 

održavanja ove dvije sjednice i da će isti dobiti uz poziv i materijale za narednu sjednicu te je 

rekla da se ista situacija u svezi zapisnika događala i ranijih godina.  

 

Gradonačelnik je zamolio vijećnike da se bolje upoznaju s odredbama Poslovnika Gradskog 

vijeća kako bi se izbjegle nepotrebne rasprave te dodao da se pripremaju tehnički uvjeti za 

prijenos uživo sjednica Vijeća, kako bi iste mogli pratiti građani i svi zainteresirani. Osvrnuo 

se na komentar vijećnika Tokmakčije u svezi populizma rekavši da je još 2008. godine 

obećano da će navedeno igralište biti napravljeno te je rekao da ne zna koliko će još vremena 

ispadati „kosturi iz ormara“ i što će se sve u međuvremenu pojaviti do kraja njegovog mandata 

te da nije imao namjeru sve to komentirati, ali da vijećnici HDZ-a sami izazivaju takve 

komentare i reakcije. Konstatirao je da će to neka buduća vlast činiti i ovoj vlasti jer se to u 

politici očekuje i rekao je da on kao gradonačelnik i vijećnici s njegove Liste ne bježe od 

vlastite odgovornosti, ali da ne želi ništa skrivati niti preuzeti odgovornost za postupke ranije 

vlasti,  naglasivši da to ne znači da se neće poduzeti određene mjere da se ranije pogreške 

isprave. Gradonačelnik se još jednom obratio i vijećniku Josipu Bebeku rekavši mu da ako 

vijećnik postavlja pitanja na takav način da će na isti način dobiti i odgovor tj. da ako ga 

napadaju da se mora braniti iako mu to nije cilj. Rekao je da je cilj gradske uprave Grada da, 

kada se već započelo s tim projektom, navedeno igralište bude funkcionalno, kako se ne bi 

ponovila situacija kao s projektom vrtića u istom naselju. 
 

Potpredsjednik Vijeća Marinko Tokmakčija se nije složio s navodom da je navedeni projekt 

igrališta započet 2008. godine te je rekao da se isti desio iznenada i da je isto prethodno rekao i 

pročelnik nadležnog upravnog odjela te je dodao da ima osjećaj da je donator trave prevario 

Grad i predložio je da ga se pozove na odgovornost.  
  

Gradonačelnik je rekao da smatra da donator nije imao namjeru da Gradu napravi štetu i da je 

problem u tome što donirana trava jednostavno nije bila zadovoljavajuće kvalitete. Dodao je da 

se nada će se po ukazivanju financijskih mogućnosti ovom Vijeću predložiti rješavanje 

nastalog problema i da će tada svi jednoglasno podržati prijedlog. 

 

   

 

Sjednica je završena u 16.00 sati.  

 

 

 

             ZAPISNIK  VODILA                   PREDSJEDNICA 

        Tatjana Plavčić, struč.spec.oec.                                       Vedrana Požar, struč.spec.oec. 


